開放太坑東社區中心內盤球場矛公眾使用

Opening Up of Basketball Court at Tai Hang Tung
Community Centre for Public Use

持有效學生證/身份證人士於上午9時至下午6時親身到大坑東社區中心(地址:大坑東棠蔭街17號)登記,即可免費使用中心內籃球場設施。有關守排只適用於未被團體預留/租用的時段(大坑東社區中心非加常開放時間除外)。詳情可參閱社區中心內張貼的使用守則或致電27768233與中心當值人員聯絡。

Persons with valid student ID Cards/HKID Cards may visit Tai Hang Tung Community Centre (address: 17 Tong Yam Street, Tai Hang Tung) in person between 9:00 am and 6:00 pm to book the basketball court for free.

(only for time slots that have not yet been reserved / booked by other parties during the normal opening hours of Tai Hang Tung Community Centre)

Information of the opening hours of basketball court and guidelines are displayed on the front entrance of the Centre for reference. You may also call at 2776 8233 to contact staff on duty for enquiry.